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Abstract (en)
[origin: CA3190035A1] The invention relates to a method for printing a decoration on the surface of a workpiece by means of digital printing
equipment, the printing equipment comprising at least one application unit for applying a liquid to the workpiece and at least one dryer unit for drying
the workpiece, the method comprising the following steps: a. providing information in an electric control unit of the printing equipment about the
expected moisture of the workpiece to be dried, b. determining drying parameters with which the at least one dryer unit can be operated on the basis
of the information provided and c. drying the workpiece by means of the at least one dryer unit using the determined drying parameters.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Bedrucken der Oberfläche eines Werkstückes mit einem Dekor mittels einer digitalen Druckanlage,
wobei die Druckanlage wenigstens ein Auftragswerk zum Auftragen einer Flüssigkeit auf das Werkstück und wenigstens eine Trocknereinheit
zum Trocknen des Werkstückes aufweist, wobei das Verfahren folgende Schritte aufweist:a. Bereitstellen von Informationen in einer elektrischen
Steuerung der Druckanlage über die erwartete Feuchtigkeit des zu trocknenden Werkstückes,b. Ermitteln von Trocknungsparametern, mit denen die
wenigstens eine Trocknereinheit betreibbar ist, auf der Grundlage der bereitgestellten Informationen undc. Trocknen des Werkstückes mittels der
zumindest einen Trocknereinheit anhand der ermittelten Trocknungsparameter.
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